
 

 
 

 

Polgármesteri beszámoló a 2025. január 22. óta eltelt időszakról 

 

 

2025. január 30.: 

Gödöllőn tartotta tisztújító közgyűlését a Magyar Önkormányzatok Szövetsége. A szervezet 

elnökének ismét Dr. Gémesi György, Gödöllő polgármesterét választották meg, a két társelnök 

Karácsony Gergely, Budapest főpolgármestere és Eszes Béla, Jánoshida polgármestere lett. 

Elnökségi tagoknak Dr. Csőzik Lászlót (Érd), Marki-Zay Pétert (Hódmezővásárhely), Máté 

Antalt (Nyírbátor), Nemes Ágnest (Héreg), Péterffy Attilát (Pécs) és Wittinghoff Tamást 

(Budaörs) polgármestereit választották.  

A közgyűlés bizalmát újra elnyerve tovább folytathatom a közös munkát a felügyelő bizottság 

tagjaként Fábri István (Csömör) és Horváth László (Vácszentlászló) polgármester társaimmal 

együtt.  

 

2025. január 31.: 

Újabb hét újszülöttnek és szüleiknek adhattam át Szada Nagyközség Önkormányzat 

babacsomagját. Településünk új lakói: Vince, Jusztin, Máté, Benedek, Bence Viktor és Vince! 

Isten hozta őket Szadán! 

 

 

2025. február 3. 

A Magyar Önkormányzatok Szövetsége konferenciát tartott, melyen Juhász Sándor Bert 

alpolgármester társammal vettünk részt. A nyitóelőadást Navracsics Tibor területfejlesztési és 

közigazgatási miniszter úr tartotta. A polgármesterek leginkább az idén induló versenyképes 

járások programmal és az önkormányzatoknak kötelezően fizetendő szolidaritási adóval 

kapcsolatosan kérdezték a minisztert. Szóba jöttek napi működéssel kapcsolatos kérdések is, 

melyek kapcsán miniszter úr több esetben együttműködéséről biztosította a település vezetőket. 

A második részben kerekasztal beszélgetés keretein belül hallhattuk Karácsony Gergely 

főpolgármestert, Szűcsné Posztovics Ilonát Tatabánya, Wittinghoff Tamást Budaörs, Eszes 

Bélát Jánoshida polgármesterét. A beszélgetésen egyértelműen kiderült, hogy a települések az 

elvonások mellett sajnos az állam által delegált feladatokra (óvoda, bölcsőde, szociális 

szolgáltatások stb.) reál értékben kevesebb pénzt kapnak 2025-ben, mint 2024-ben. Nehéz év 

vár a szadai önkormányzatra is, de elsődleges feladatunk továbbra is az lesz, hogy 

finanszírozzuk a település biztonságos működését, a fennmaradó adóbevételeinkbkől pedig 

kénytelenek leszünk priorizálni a korábban betervezett fejlesztéseket.  

 

2025. február 4.: 

Civil egyeztetésen vettem részt, melyen tájékoztattam a megjeleneteket, hogy a Civil Pályázati 

Alap idén is kiírásra került. Nagyon örültünk annak, hogy idén is annyi pályázati forrást tudunk 

biztosítani számukra, mint 2024-ben. Az érdeklődő közösségek és magánszemélyek pályázatait 

február 28-án 10 óráig várjuk. 
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2025. február 12: 

Háromoldalú szerződést írtam alá Szada Nagyközség Önkormányzat nevében a Magyar Állam 

képviseletében eljáró Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-vel és a Magyar Koncessziós 

Infrastruktúra Fejlesztő Zrt-vel. A szerződésben rögzítésre került, hogy Önkormányzatunk 

4500 tonna mart aszfaltot vásárol. 

A Székely Bertalan Óvoda-Bölcsőde fejlesztése, bővítése kapcsán intézményi bejáráson vettem 

részt. A beruházás a tervek szerint halad, az építés vezetője tájékoztatott, hogy jelenleg a 

légtechnikai eszközök beszerelése zajlik, hamarosan felkerülnek a napelemek a tetőre, illetve a 

hidegburkolási munkánk is megkezdődtek. A műszaki átadás-átvétel május végén várható és 

most úgy látszik, annak sem lesz akadálya, hogy a gyerekek az új csoportszobákat 

szeptemberben birtokba vegyék. 

 

2025. február 13. 

Horváth Ágnest, a Szadai Szociális Alapszolgáltatási Központ munkatársát köszöntettem 30 

éves közszolgálatban töltött jubileuma kapcsán. Horváth Ágnes hosszú évek óta rendkívüli 

szolgálatot tesz a közért, számos szadai rászorulónak nyújtott támogatást nap, mint nap 

áldozatos munkájával.  

Meghívást kaptam a Székely Bertalan Általános Iskola Diákfórumára, ahol a gyerekek és a 

pedagógusok kérdéseire válaszolhattam. Az itt élő gyerekeket ugyanúgy érdekli a közlekedés 

vagy épp az utak állapota, ahogy a felnőtteket. A gyerekek visszajelzései fontosak voltak 

számomra, hiszen Szadát nekik is építjük. Tudnunk kell, mi az, ami itt tarthatja őket Szadán. 

 

  

2025. február 19. 

Kéthetente rendszeres megbeszélést tartunk azzal a szakmai munkacsoporttal, amely a Szada 

700 emlékév eseményeinek, terveinek megvalósítását végzi. Készülünk a május 3-ai családi 

napra, dolgozunk egy kiadványon. A logó pályázat a héten kiírásra került, elindult a Szada dal 

megvalósítása is, a szelfi ponthoz árajánlatokat kérünk be. Ezekkel a feladatokkal kapcsolatban 

egyeztettük az aktuális státuszokat, további tennivalókat. 

 

2025. február 21. 

„Az erdő, mint fenntartható zöldenergia” szakmai programon vettünk részt Boros Gáborral a 

Szada Nova Nkft. ügyvezetőjével. A programon többek között szó esett a városi erdők 

fenntartható kezelésének kihívásairól, az erdők fenntartható zöldenergia termeléséhez való 

hozzájárulásról és hogy mit tehet az egyszerű állampolgár erdőinkért. 

 

 

 

Szada, 2025. február 21.            

 

 

  

Pintér Lajos s.k.        

   polgármester 


